

Israël verraden & Israël gehaat

10 Voorbeelden (juli 2025)

1. **Israël voelt zich verraden door Amerikaanse deal** met Houthi-rebellen: 'We zijn volledig in shock' - woensdag, 7 mei 2025 (12:15) - De Telegraaf - In dit artikel: Israël reageert geschokt op het recent gesloten akkoord tussen de Verenigde Staten en de Houthi's in Jemen, waarbij beide partijen hebben afgesproken elkaar met rust te laten, zonder Israël hierbij te betrekken. Kort na de deal schoot Israël opnieuw een drone neer die vermoedelijk uit Jemen kwam. De relatie tussen Israël en de Amerikaanse president Donald Trump lijkt te verslechteren, vooral omdat Trump de Amerikaanse aanvallen op de Houthi's stopzet, wat door Israëlische analisten wordt geïnterpreteerd als een signaal aan de regio om Israël aan te vallen zonder Amerika te provoceren. (Inzet deal: oliebelangen.)
2. 8 jun 2025 — **Gaza verandert de westerse blik op de Shoah**: kun je Israël loslaten zonder het verleden te verraden? Bron: artikel Volkskrant.
3. De bewering dat **Israël niet beter is dan Hamas is een gemene leugen** die wordt verspreid door degenen die van Israël af willen. (Israël Today 25-3-2024)
4. **Voortdurend zet de NOS Israël in een kwaad daglicht**. Het lijkt wel alsof zij door een roze bril naar Hamas en consorten kijken. Hieronder enkele voorbeelden van valse berichtgeving door de NOS, waardoor velen in Nederland niet meer achter Israël kunnen staan en het antisemitisme sterk toeneemt.
<https://www.christenenvoorisrael.nl/artikelen/valse-berichtgeving-door-nos>
5. De regering Biden wil een pier bouwen voor de kust van Gaza om de levering van humanitaire hulp te vergemakkelijken. Deze week berichtte het Israëlische televisiestation Channel 14 dat de Amerikanen de financiering en het beheer van deze pier verbazingwekkend genoeg hebben overgelaten aan Qatar, de oprichter, financier en beschermer van Hamas en dus de peetvader van de pogrom van 7 oktober. Door Qatar de controle over deze pier te geven, kan Hamas blijven bestaan, zichzelf verrijken en Israël aanvallen met een open route naar de Gazastrook. Een veelgehoorde verklaring voor deze schokkende Amerikaanse ommezwaai is dat president Joe Biden in dit verkiezingsjaar moet inspelen op het anti-Israël sentiment in de Democratische Partij. Ichter van MEMRI, vol afschuw schreef: **“De VS is van kant gewisseld, van Israël naar Qatar.”** (Israël Today 25-3-2024)
6. **Links heeft Israël verraden** / 18 okt 2023 — Linkse activisten vierden zij-aan-zij met immigranten uit het Midden-Oosten de moordpartij als een Palestijnse overwinning op Israël. Bron: de Telegraaf
7. **Leugens over Israël brengen geen vrede**
In het Nederlands Dagblad van 25 juli jl. verscheen een opinieartikel van oud-diplomaat Erik Ader, met als titel 'Israël hoofdschuldige in conflict door compromisloze houding van zionisten'. Naar aanleiding van dit artikel ontvingen we veel verontruste reacties van ND-lezers. Dat deed ons besluiten om een reactie te sturen naar het Nederlands Dagblad, die echter niet geplaatst wordt in het dagblad. Daarom publiceren wij het artikel (inclusief bronvermeldingen) hier. Bron:
<https://www.christenenvoorisrael.nl/artikelen/leugens-over-israel-brengen-geen-vrede>
8. <https://niw.nl> › **fouten-omissies-en-leugens**
14 jun 2018 — De makers van de herstellpagina van de NOS hebben het er maar druk mee. Wie nos.nl/herstel bekijkt komt opvallend vaak items over Israël tegen.
9. Op vrijdag 23 december 2017, vlak voor het begin van het Joodse Chanoeekafeest, werd **Israël verraden door de wereld en in het bijzonder door de Amerikaanse president Obama**. De Veiligheidsraad van de VN nam resolutie 2334 aan, met 14 stemmen voor en één onthouding, van Amerika.

Israël verraden & Israël gehaat

Amerika weigerde het vetorecht in te zetten om de resolutie te blokkeren. In zo'n situatie is een onthouding niet anders dan een vóór-stem. De resolutie verbiedt Israël nog langer te bouwen in Judea, Samaria en Oost-Jeruzalem en noemt de nederzettingen daar illegaal. Deze resolutie ontnemt Israël zelfs Oost-Jeruzalem. De Tempelberg, de Klaagmuur, het hoort niet langer bij Israël, volgens deze resolutie. De werkelijke illegale nederzettingen in de betwiste gebieden, zijn de Palestijnse nederzettingen, maar daar hoor je niemand over. Om Jeruzalem heen bouwen de Palestijnen alles vol, ten noorden, oosten en zuiden van de stad. Dat is totaal illegaal. Weet u wie hierachter zit? De Palestijnse Autoriteit, diverse Arabische landen en de Europese Unie. De wereldgemeenschap is zo hypocriet! Altijd wordt met de beschuldigende vinger naar Israël gewezen. Bron:

<https://www.zoeklicht.nl/artikelen/israel-verraden-door-de-wereld-13185>

10. **Iran krijgt een eigen atoomprogramma**, Obama en de G5+1 jubelen: "Een grote stap naar een veiliger wereld. "Het Joodse volk werd in de steek gelaten en verraden." De premier van Iran, Rouhani, verklaarde, een week na de overeenkomst van Geneve, dat Iran een nieuwe kernreactor gaat bouwen in de Bushehr-provincie. (Zoeklicht 2014.)

Een land als Iran met grote hoeveelheden olie heeft zelf geen kernenergie nodig, het doel is Israël met een kernbom te vernietigen. Bron:

<https://www.zoeklicht.nl/artikelen/twee-geschiedenissen-en-verraad-11785>

- Waar ter wereld Joodse mensen zich ook bevinden, overal kunnen ze worden geconfronteerd met haat en antisemitisme. Haat van moslims, van atheïsten, van heidenen, en ja, ook van christenen. En dan maakt het niet uit waar ze wonen. En waarom? Waarom haten zoveel mensen Israël en het Joodse volk? Het is de haat van de duisternis tegen het licht, van de satan tegen God, de God van Israël. Dirk van Genderen geeft antwoord, zie
-

<https://www.zoeklicht.nl/artikelen/haat-tegen-israel-is-haat-tegen-de-god-van-israel>

- Dit is waarom haat tegen Israël een haat tegen God is (09 mei 2016 / door Isreality)

<https://isreality.nl/bijbel/psalm-835/>

- Waar komt de tomeloze haat tegen de God van Israël en Joden vandaan?

<https://cvandaag.nl/99414-waar-komt-de-tomeloze-haat-tegen-de-god-van-isral-en-joden-vandaan>